

《单词百科:identifying是什么意思?identifying怎么发音?identifying的解释和用法》

英语单词identifying是什么意思?identifying怎么读?identifying怎么发音?简答网为您整理了identifying的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



identifying怎么读

identifying的读音:[a 'dent fa ŋ]

identifying的意思

1、v.认出(identify的现在分词);支持;确认;辨认;

identifying的相关词组

1、 identify with 认为...等同于;觉得与...有联系;支持;同情（某人）；

2、identify oneself with 参加到...中;

3、identify as 认定为;

identifying的双语例句

1、The Daily Food Guide acknowledges this by identifying the fat-sweets group.

每日膳食指南通过鉴定脂肪—糖类确认了这一点.

2、The most distinctive criterion for identifying the nature of events is moveout.

识别波至本质的最为显著的准则是时差.

3、This process of identifying behaviors is discussed in greater detail later in this chapter.

行为鉴定的过程在本章的后面将更加详细地讨论.

4、They have shown special interest in identifying the centers of innovation.

他们特别感兴趣的是确定发生变革的中心.

5、Attention must be given to identifying the optimum pest population that will permit differentiation among genotypes.

要注意确定最适的害虫种群,使不同的遗传型能够辨别.

6、We will display all descriptive and identifying data for each pollutant source.

我们列出每个污染源的所有说明性和标准性的数据.

7、Take the lead in identifying potential E-commerce opportunities with key suppliers.

率先与主要供应商确定潜在的 电子商务 机遇.

8、A torus can be obtained from a rectangle by identifying opposite sides.

环面可由矩形把其两对对边分别重叠起来而得到.

9、It's a way of identifying design weaknesses at an early stage.

这是早期鉴定设计上缺点的一种方法.

10、 This is the most distinctive criterion for identifying the nature of events.

这是识别事物本质的最为显著的准则.

11、 You're supposed to be identifying with the killer, not the victim.

你看上去好象与凶手有共鸣, 而不是受害者.

12、 A unique identifying name identifying the Zone Return Plenum system component.

用于定义区域回风静压箱系统组件的唯一标识名.

13、 A machine-readable identification card for identifying an operator at a computer terminal.

一种机器可以阅读的标识卡,用以识别计算机终端上的操作员.

14、 Identifying the target is not enough to clarify the project boundaries.

确定目标不足以弄清项目的范围.

15、 Identifying the environmental factors in cancer has not been easy.

辨别癌症中的环境因素一直不那么容易.

以上是简答网为您整理的identifying怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/identifying>